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STUDIERÅDSMØDE – SEOP – 11. november 2023 

 
 
Til stede: 
Hold 21-2: Ida 
Hold 22-1: Trine  
Hold 22-2: Henriette 
Hold 23-1: David 
Hold 21-3: Eva Maria 
 
Afbud: 
Hold 20-1: Elena 
Hold 20-2: Ann Irene 
Hold 21-1: Elise 
Hold 22-3: Anne Olsen 
Hold 23-2: Betty  
Hold 23-3: Sofie 
Hold 23-4: holdet er lige startet og er ved at finde en studierådsrepræsentant 
 
Referent:  
Henriette  
 
 
NYT FRA LEDELSEN: 
 

 
Certificering 
I går blev SEOP certificeret og godkendt som uddannelsessted af både DPFO og Crossfields 
Europa. 
Certificering skal ske hver 4. år.  
 
Samarbejde med den nye faglige leder 
Emilie og lærerne er utroligt glade for samarbejdet med Rami, den nye faglige leder 
 
2024-pris for egenterapi  
Pr. 1.1.24 vil prisen pr. egenterapi-session hos terapeuter på SEOPs liste være 900 kr.  
Og træningsklienter skal betale 400 kr. for en session hos studerende. 
 
Ting forsvinder fra skolen 
Der er desværre mange ting, der løbende forsvinder fra skolen.  

- Ure fra terapilokalerne…  
- Rigtig mange bøger er forsvundet 
- Tæpper/plaider forsvinder 
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- Blå ruller til fødderne… 14 ruller er forsvundet – er dog dukket op igen noget tid 
efter 

 
Vær MEGET opmærksom på at lægge ting tilbage, når du har brugt dem. Man er velkommen 
til at låne en bog fra skolen, men skriv en mail til Emilie om hvilken bog det er, og returner 
den i det rum, bogen er taget fra.  
 
Oprydning er stadig et problem 
Ryd op i terapirummene efter brug 
Den sidste, der går fra skolen skal sørge for:  

- at slukke for kaffemaskinen! 
- at lukke hoveddøren 
- at slukke radiatorer 
- at slukke for lyset 

 
Der bliver lavet en tjek-liste, så alle ved, hvad skal der gøres, hvis man er de sidste, der 
forlader skolen. 
 
Nyhedsbrev… vigtig læsning 
Opfordring: det er et must at læse nyhedsbrevet fra SEOP. Det kommer cirka fire gang pr. år, 
og der kommer et inden jul. 
Tidligere nyhedsbreve ligger også på intranettet.  
 
Der vil fremover også hænge det nyeste nyhedsbrev på opslagstavlen. 
 
Referat studierådsmøder… husk at læse seneste referat 
Der holdes studierådsmøder to gange pr. år… huske at læse referatet, som lægges ud på 
intranettet kort efter mødet er afholdt  
 
 
INPUT OG SPØRGSMÅL FRA HOLDENE: 
 
 
 
hold 21-2: 
Ønsker optaget-skilte på terapirum 4 og 5. 
Emilie: det kommer snarest 
 
Ønske om at kunne booke flere af træningslokalerne i hverdagene.  
Emilie: det vil være muligt på følgende tidspunkter:  
Man/tirs/ons/fre: 08.00-10.00 + efter kl. 17.00 
Torsdag: hele dagen 
Weekend: 08.00-10.00 + efter klokken 17.00 
 
Ønske om mere lys i det store nye lokale. 
Emilie: Vi er i gang med at finde en løsning 
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hold 21-3: 
Mange er startet i EFT-træningsgrupper og savner EFT-teori, da de endnu ikke har haft de 
teorimoduler. 
Emilie: Vil bede Kristoffer om at melde ud, at man skal være på et bestemt sted i sin 
uddannelse for at få det optimale ud af de træningsgrupper 
 
Hold 22-1: 
Der er ønske om at få powerpoints FØR undervisningsmodulet. 
 
Eksamensspørgsmålene var på den ene side meget specifikke og på den anden side lidt 
svære at forstå…  Nogle studerende syntes, at spørgsmålene var en god støtte.  
 
hold 22-2: 
Der er ønske om at vi kan aflevere evalueringssedler efter endt modul på en anden måde, 
end at give dem til den lærer, der har undervist. Evt. at man kan aflevere sin 
evalueringsseddel i æske på Emilies kontor. En studerende samler holdets sedler sammen 
og afleverer det i æsken. 
 
Emilie: Særligt på et uddannelsessted i psykoterapi er det vigtigt, at man kan skrive en 
evaluering af ens underviser, selv hvis den indeholder noget kritisk, så længe, man holder det 
på egen banehalvdel. Få evt. holdlæreren til at assistere os til at kunne formulere og stå ved 
kritik.  
 
Emilie: Vigtig opfordring: Evalueringssedlerne er blandt andet noget af det materiale, der 
bruges ved certificering af skolen. Så det har stor betydning, at man udfylder arkene så 
grundigt og detaljeret som muligt ift. modulets forløb.  
Det er vigtigt, at man skriver sit navn på evalueringen, så Emilie ved, hvem hun skal 
henvende sig til, hvis der er noget, hun skal handle på. 
 
Ønske om gardiner i det nye store undervisningslokale. 
Emilie overvejer 
 
Ønske om mere te 
Emilie: Der bliver hængt en seddel op, hvor man kan notere, hvis der mangler noget. 
 
Hold 23-1 
Ikke noget input 
 
Hold 23-2 
Bliver det muligt at booke procesgruppelokaler i den nye afdeling? 
 
Emilie: Nej. Der er et lounge-område, og det skal ikke bruges til procesgruppemøder.  
Undervisningslokalerne må bruges til procesgruppemøder, HVIS lokalerne er ledige. Men de 
må ikke bookes på forhånd.  
 
Og husk: man må kun spise i køkkenområderne. 
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Ønske om store rispapirlamper i den gamle undervisningsafdeling. 
Emilie: Vi kigger på det 
 
Hvis der bliver lavet ændringer i litteraturlisten på et modul, vil holdet gerne have besked.  
 
 
Opfordring fra studierådsrepræsentanterne til vores medstuderende 
 
 
Vi kan mærke, at Emilie gør rigtig meget for at skabe nogle dejlige omgivelser for os alle. Vi 
hører ofte på modulerne, at de studerende på skolen bemærker det og glæder sig over det. 
Så send endelig lidt anerkendelse videre i retning af Emilie, hvis der er noget du lige kommer 
i tanker om.  
 
Næste studierådsmøde: onsdag d. 15. maj kl. 17-18.30 
 
 
Referat færdiggjort 17.11.2023/Henriette Dan Bonde 


